
 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand februari was de CDA-
fractie binnen en buiten het raadshuis aan het werk voor onze 
gemeente. Zo stelden we mondelinge vragen over de doorgeslagen 
bureaucratie bij evenementen en werd Harm-Jan Martens benoemd tot 
opvolgend raadslid. In deze nieuwsbrief blikken we hierop terug. 

 

CDA stelt mondelinge vragen over doorgeslagen bureaucratie 
bij Koningsdagfestival in de Weide 

Dit jaar organiseren de vrijwilligers van 
Wijkvereniging de Weide voor de 
vijftigste keer het Koningsdagfestival, een 
groot kinderfeest met onder meer een 
rommelmarkt, springkussens en een 
spellencircuit. Voor de organisatie dient 
de wijkvereniging een 
vergunningaanvraag in, voorzien van een 
draaiboek en een plattegrond. In de 
afgelopen jaren verliep de 
vergunningaanvraag naar tevredenheid 
van de wijkvereniging en de gemeente. 
Helaas werd de wijkvereniging dit jaar 
geconfronteerd met extra eisen, waarmee de toekomst van het evenement 
in gevaar dreigt te komen. Het CDA vindt deze regelzucht onwenselijk en 
heeft daarom tijdens de raadsvergadering van 15 februari mondelinge 
vragen gesteld aan het college van burgemeester en wethouders. 

Raadslid Arnold de Weerd vertelt: “Elk jaar wordt dit prachtige kinderfeest 
georganiseerd door vijftig enthousiaste vrijwilligers, vrijwilligers die zich met 
plezier inzetten voor hun wijk. Helaas worden zij dit jaar geconfronteerd met 
extra regelgeving. Naast een draaiboek en een plattegrond moet de 
wijkvereniging namelijk ook een verkeersplan, een calamiteitenplan, een 
veiligheidsplan, een weerscenario en huisregels aanleveren. Deze 
doorgeslagen bureaucratie brengt deze prachtige initiatieven in gevaar, 
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terwijl de overheid juist de ruimte zou moeten geven aan de samenleving. 
Daarom heb ik mondelinge vragen gesteld aan het college.” 

De Weerd heeft het college gevraagd waarom deze aanvullende eisen in 
2024 gelden en of het college bereid is om deze aanvullende eisen voor 2025 
te versoepelen of maatwerk aan te bieden. Daarnaast heeft De Weerd het 
college gevraagd hoe deze eisen worden getoetst en of het college bereid is 
om wijkvereniging De Weide te ondersteunen bij de vergunningaanvraag.  

 

Klaas Kroezen opnieuw beëdigd tot raadslid, Harm-Jan 
Martens nieuwe opvolger  

In de raadsvergadering van 15 februari is 
Klaas Kroezen opnieuw beëdigd tot 
raadslid voor het CDA. Reden hiervoor is het 
verlengde verlof van Femke Koekoek die 
herstellende is van complicaties na haar 
bevalling. Harm-Jan Martens is benoemd 
tot opvolgend raadslid. Martens is in het 
dagelijks leven werkzaam in het onderwijs 
en in zijn vrije tijd is hij een fanatiek 
hardloper. Hiervoor was hij al betrokken bij 
de CDA-fractie in de campagne en als 
webmaster. Klaas en Harm-Jan, van harte 
gefeliciteerd en veel succes!  

 

 

 


